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Plats och tid Idrottsplatsen i Långasjö, 2017-04-05 kl. 08:30 — 11:30 

 Rundvandring på Långasjöskola 

  

Beslutande Per Sigvardsson, (S) ordförande 

 Annika Karlsson, (S) 

 Christer Norrby, (S) 

 Inger Rossbol, (S) 

 Anders Fransson, (S) 

 Roland Gross (S) 

 Börje Ullström (C) ersättare för Anja Granlund – Karlsson, (C) 

 Teija Karlsson, (M)  

 Hans Ohlsson (M) 

 Mats Arbring, (L) 

 Philip Frank Hansson (SD) ersättare för Alexander Fransson, (SD) 

 

Övriga deltagande Kristine Åkesson, nämndsekreterare 

 Sven Odlingsson, tekniskchef 

 Åsa Albertsson, utvecklingsstrateg 

 Jan Hagström, fritidschef 

 Agneta Turnstedt, ekonom 
  

Utses att justera Hans Ohlsson (M) 

Justeringens plats och tid Tekniska kontoret, Emmaboda, 2017-04-07, kl. 14:30 

 

Underskrifter sekreterare  Paragrafer 16 – 28  

 Kristine Åkesson 

 
 ordförande  

 Per Sigvardsson 

 
 justerare  

  Hans Ohlsson 

 

 

Anslag/bevis 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 

Nämnd/styrelse Teknik- och fritidsnämnden 
 

Sammanträdesdatum 2017-04-05 
 

Datum för anslags 2017-04-07 Datum för anslags 2017-04-29 
uppsättande  nedtagande 

 

Förvaringsplats för Tekniska kontoret, Emmaboda kommunhus 

protokollet 

 

Underskrift  

 Kristine Åkesson 
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§ 16  Dnr TFN/2017:2    041  

 

Ekonomi 

 

Agneta Turnstedt redogör för ekonomirapporten per 2017-03-31 samt ekonomisk 

redovisning av pågående investeringsprojekt 2017.  

 

Driftsbudgetram för år 2017, 80.816.000 kronor  redovisas av Agneta Turnstedt 

med förslag till detaljfördelning. 

 

Teknik-och fritidsnämnden har tilldelats 5.500.000 kronor i investeringsram för 

2017. Fördelningsförslag redovisas nedan: 

Tidigare beslutad fördelning   1.500.000 

Rivning Taxibyggnaden (Förberedande arbete Hälsocentralen)    100.000  

Utegym 45.000 kronor  x 5 platser (beslut i december)    225.000 

Städmaskiner      100.000 

Fritidsanläggningar        75.000 

Scanner        35.000 

Summa:   2.035.000 

Kvar att fördela ur investeringsramen: 3.465.000

    

Beslutsunderlag 

Driftbudgetuppföljning och investeringsbudgetuppföljning. 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att med kännedom lägga ekonomirapport per 2017-03-31 och uppföljning av 

pågående investeringsprojekt 2017 till protokollet. 

att med kännedom lägga fördelningen av driftbudgetramen 2017 till protokollet. 

att godkänna fortsatt ytterligare fördelning av investeringsbudget 2017. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att med kännedom lägga ekonomirapport per 2017-03-31 och uppföljning av 

pågående investeringsprojekt 2017 till protokollet. 

att med kännedom lägga fördelningen av driftbudgetramen 2017 till protokollet. 

att godkänna fortsatt ytterligare fördelning av investeringsbudget 2017 

____ 

Beslutet skickas till 

Ekonomikontoret 

  



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4(20) 

Teknik- och fritidsnämnden  Sammanträdesdatum                                                                      

                                                           2017-04-05   

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 17  Dnr TFN/2017:49    041 

 

Inköp av gräsklippare/redskapsbärare  

 

Sammanfattning 

Den nuvarande maskinparken är gammal och sliten vilket innebär att reparations-

kostnaderna stiger, kostnaderna för stillestånd ökar vilket innebär ökade kostnader 

för hyra av tillfälliga ersättningsmaskiner.  

De maskiner som teknisk service har i dagsläget är kring 20 år gamla och används 

cirka 40 timmar per vecka under 9 - 10 månader per år. Då maskinparken är 

gammal och sliten är den i ett stort behov av reparation och underhåll.   

Reparationskostnaden för 2016 uppgick till 110.000 kronor för 2016 och för 2017 

beräknas en högre reparationskostnad.  

 

Ergonomin i befintliga maskiner är mycket dålig och det kan komma att medföra 

belastningsskador för personalen. Personalen har svårt att sköta sina arbets-

uppgifter på ett ergonomiskt tillfredställande sätt då arbetsmiljön är starkt 

undermålig. För att minimera risker för arbetsmiljörelaterade skador och 

sjukskrivningar är det viktigt att arbetsmiljön är mycket god. 
 

Med mycket driftstörningar på grund av reparationer på de gamla maskinerna får 

teknisk service svårt att sköta sitt uppdrag med att underhålla gator, vägar och 

parker på ett tillfredställande sätt.  
 

Efter att teknisk service har gjort en besiktning av gräsklippare och redskapsbärare 

har man kommit fram till att det behövs tre stycken gräsklippare varav en har en 

hytt samt två stycken redskapsbärare. Det kommer i framtiden att behövas en årlig 

förnyelse av maskinparken. 

 

Ärendets beredning 
Verkstadspersonalen har efter besiktning av gräsklippare och redskapsbärare 

konstaterat att de är i ett dåligt skick och att det behövs en förnyelse av 

maskinparken enligt beskrivning i sammanfattningen. 

 

Bakgrund 
Teknisk service har som uppdrag att sköta gräsklippning, lövupptagning, 

snöröjning och sopning kring både kommunens egna ägda fastigheter, EBA:s och 

EMFAB:s fastigheter samt gator, vägar och parker. För att kunna utföra detta så 

krävs en viss standard på maskinparken. Maskinparken är densamma för såväl 

sommar- som vinterunderhåll och detta innebär att de är hårt belastade.  Under 

säsongen 2016 stod minst en gräsklippare på verkstaden, som mest var tre 

maskiner på verkstaden samtidigt. 

 

Ekonomiska konsekvenser 
Det akuta behovet är tre stycken gräsklippare varav en har en hytt samt 2 stycken 

redskapsbärare uppgår till en kostnad på cirka 2.300.000kronor. 

Finansieringen skulle kunna tas från överskott från projektet Emmaboda förskola 

/Bjurbäckens förskola.  
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I förlängningen kommer det årligen att behövas en förnyelse av maskinparken, 

summan beräknas till 1.500.000 kronor  per år, vilket innebär ett önskemål om en 

ökning av teknik- och fritidsnämndens investeringsram med motsvarande summa 

från och med 2018.  

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att finansiera inköp 

av gräsklippare/redskapsbärare från överskottet på projekt Bjurbäckens förskola. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att finansiera inköp 

av gräsklippare/redskapsbärare från överskottet på projekt Bjurbäckens förskola 

____ 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 

Ekonomikontoret för kännedom 
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§ 18  Dnr TFN/2017.5    805 

 

Bidrag till fritidsföreningar för verksamhetsåret 2016  

 

Fritidsföreningarna har kommit in med bidragsansökningar för verksamhetsåret 

2016.   

Förslag är att behålla de redan höjda aktivitetsbidraget från 5 till 6 kronor likt 

föregående år. Sökta bidrag fördela sig då enligt följande: 

 

Verksamhetsbidrag   2016 2015  

Administrationsbidrag  28.840 35.720  

Lokalbidrag   185.976 181.130 

Aktivitetsbidrag (6 kronor) 383.166 362.466 

Hästbidrag   20.000 20.000 

Summa   617.982 599.316 
Anläggningsbidrag  532.024 531.256   

Kartbidrag (EVOK)  34.500 34.500 

Total   1.184.506 1.165.072 
  

 Det interna lokalbidraget beräknas, 2017 uppgå till 210.000 kronor.  

 

 Bidrag SISU idrottens studieförbund 2017 uppgår till 100.000 kronor. 

 

 Samarbetsavtalet på Lidahult 201 7 uppgår till 125.000 kronor. 

 

 Samarbetsavtalet på Emmaboda idrottsplats 2017 uppgår till 155.000 

kronor. 

 

 Den totala bidragssumman uppgår då till 1.744.506 kronor. 

 

 Teknik och fritidsnämndens ram för bidrag till fritidsföreningar är 

1.829.000 kronor. Vi har 54.494 kronor kvar att fördela under 2017. 

 

Aktivitetsbidraget: 

År 2016 genomfördes 63.861 medlemsaktiviteter mellan åldern 5 - 25 år. Detta är 

en ökning med 3.450 aktiviteter från år 2015.  

2016 hade idrottsföreningarna 4.833 medlemmar i kommunen. Detta är en ökning 

med 43 stycken sedan 2015. Av dessa var 2.052 mellan 5 och 25 år. 

2016 hade övriga fritidsföreningar 1.795 medlemmar. Detta är en ökning med 143 

stycken sedan 2015. 

 

Totalt har fritidsföreningarna 6.628  medlemmar detta är en ökning med 186 

stycken sedan 2015. 

Om man slår ut detta på befolkningen skulle 72 % vara medlemmar i en 

fritidsförening. 
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____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att bevilja bidrag till fritidsföreningar för verksamhetsåret 2016 enligt förslaget. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att bevilja bidrag till fritidsföreningar för verksamhetsåret 2016 enligt förslaget. 

____ 

Beslutet skickas till 

Ekonomikontoret för kännedom 

  



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 8(20) 

Teknik- och fritidsnämnden  Sammanträdesdatum                                                                      

                                                           2017-04-05   

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 19  Dnr TFN/2017:48    805  

 

Skrivelse gällande föreningarnas anläggningsbidrag 

 

Sammanfattning av ärendet 

En skrivelse har inkommit gällande idrottsklubbarnas ekonomi. Vid ett möte 

mellan kommunens fotbollsföreningar visade det sig att samtliga bygger en stor 

del av löpande skötsel och underhåll av sina anläggningar på ideellt arbete. 

Föreningarna menar att pressen blir stor på klubbarna då snittåldern på de ideellt 

arbetande personerna blir allt högre. Kostnaderna för anläggningarna ökar 

ständigt. El, vatten, soptömning, fjärrvärme och försäkringar ökar från år till år. 

Kostnaderna för underhåll av byggnader och gräsytor och avskrivningar på 

maskiner, köpta tjänster har också ökat. Föreningarna vill med skrivelsen att det 

kommunala anläggningsbidraget höjs och gärna med årlig uppräkning. 

 

Förvaltningens roll 

Idag har föreningarna totalt 950.000 kronor i kommunalt anläggningsbidrag. 

Tekniska kontoret anser att bidraget bör höjas då vi inte gjort detta på cirka 10 år. 

Det ekonomiska utrymmet idag tillåter en höjning med 5 %, detta blir då totalt 

47.500 kronor extra i anläggningsbidrag/ år. 

 

Beslutsunderlag 

Skrivelse från idrottsföreningarna 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att höja anläggningsbidraget med 5 % år 2018. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att höja anläggningsbidraget med 5 % år 2018. 

____ 

Beslutet skickas till 

Alla anläggningsägande föreningar 
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§ 20  Dnr TFN/2017.8    511 

 

Avstängning av Järnvägsgatan under En dag på Strippen   

 

Under flera år har Emmaboda centrum haft problem med buskörning i samband 

med motorevenemanget En dag på Strippen på i flygfältet i Skuteryd. 

Polisen har även i år begärt avstängning av Järnvägsgatan under fredagskvällen.  

 

Tekniska kontoret föreslår att avstängning ska ske för biltrafik på Järnvägsgatan 

och anslutande gator från fredagen 19 maj klockan 18:00 till lördagen 20 maj 

klockan 07:00.  

Möjlighet ska finnas att komma till parkering vid Järnvägsgatan via Konsulgatan 

för att hämta och lämna personer vid tåget. 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att på polisens begäran stänga av Järnvägsgatan och anslutande gator 2017-05-19 

klockan 18:00 – 2017-05-20 klockan 07:00 i samband med evenemanget En dag 

på Strippen. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att på polisens begäran stänga av Järnvägsgatan och anslutande gator 2017-05-19 

klockan 18:00 – 2017-05-20 klockan 07:00 i samband med evenemanget En dag 

på Strippen. 

____ 

Beslutet skickas till 

Näringsidkare på Järnvägsgatan 

Polisen 

Säkerhetsansvarig i kommunen 

RDT 

hemsidan  
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§ 21  Dnr TFN/2017:8    511 

 

Ändring av torgdagar vid Emmaboda festivalen   

 

Sammanfattning av ärendet 
Det finns önskemål om torghandel under festivaldagarna tisdagen den 25 juli 

klockan 07:00 – söndagen den 30 juli klockan 07:00.  

I de lokala ordningsföreskrifterna § 5 står det att tider för torgförsäljning är 

onsdagar och lördagar. 

I de lokala ordningsföreskrifterna § 5 näst sista stycket står det också att 

”På begäran av polismyndigheten eller annan myndighet eller om särskilda skäl 

föreligger får nämnden besluta om försäljning i särskilt fall skall ske vid andra 

tider än stadgas ovan eller helt ställs in” 

Parkeringen utanför Apoteket stängs av för placering av bajamajor söndagen den 

23 juli klockan 07:00 – måndagen den 31 juli klockan 12:00.  

 

Beslutsunderlag 

Torgkarta  

Torgstadgarna 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att ge tillstånd att bedriva torghandel 25 juli klockan 07:00 – 30 juli klockan 

07:00 under Emmaboda festivalen enligt lokala ordningsföreskrifter för 

torghandel § 5 näst sista stycket.  

att stänga av parkeringen utanför Apoteket 23 juli klockan 07:00 – 31 juli klockan 

12:00.  

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att ge tillstånd att bedriva torghandel 25 juli klockan 07:00 – 30 juli klockan 

07:00 under Emmaboda festivalen enligt lokala ordningsföreskrifter för 

torghandel § 5 näst sista stycket.  

att stänga av parkeringen utanför Apoteket 23 juli klockan 07:00 – 31 juli klockan 

12:00.  

____ 

Beslutet skickas till 

Året runt bokade torghandlare 

Coop 

Teknisk service 

Hemsidan 

Kommunledningskontoret  
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§ 22  Dnr TFN/2016:60    300  

 

Medborgarförslag – Hastighetssänkning i Kimramåla  

 

Sammanfattning av ärendet 

Ett medborgarförslag har kommit in gällande hastighetssänkning på Kimramåla 

vägen. Förslagsställaren önskar också att en fartdämpande port och att gång-och 

cykelväg anläggs. Ärende i Kommunstyrelsen är 2016:131.  

 

Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2016-12-14 § 86 att föreslå kommun-

fullmäktige att avslå medborgarförslaget gällande hastighetssänkning och 

fartdämpande port med hänvisning till genomförd hastighetsmätning och att 

föreslå kommunfullmäktige att förslaget är beaktat gällande gång-och cykelväg.   

 

Kommunfullmäktige beslutade 2017-02-13 § 6 att återremittera medborgar-

förslaget med motivering att medborgarförslagets fråga om hastighetssänkning 

endast besvarades med en mätning av hastigheten utifrån gällande hastighet.  

 

Förvaltningens roll 

Hastighetsmätning är gjord i båda riktningarna 2016-10-27--2016-11-04 som då 

även innehåller de stora flistransporterna som går till fjärrvärmeverket vid 

Emmaboda Energi och Miljö AB. Detta är den bästa vägen för flistransporterna då 

det inte är lämpligt att de kör genom villaområdet från Södra vägen. Totalt har 

4495 fordon passerat. Mätningen visar att genomsnittshastigheten är 55 km/h,  

85 percentilen är 68 km/h. Den största delen av de 10 % som överträder astighets- 

begränsningen på 70 km/h håller mellan 71-80 km/h. Utanför tätbebyggt område 

är hastighetsbegränsningen 70 km/h.  

 

Teknik-och fritidsnämndens avsikt är att öka trafiksäkerheten genom att arbeta för 

anläggning av gång-och cykelväg utmed den västra vägkanten som kan anslutas 

till befintlig gång-och cykelpassage vid järnvägstunneln i Knappsmåla och till 

Södra industriområdet i Emmaboda. 

 

Gällande hastighetsbegränsning på 70 km/tim gäller som regel på enskilda vägar 

utanför tättbebyggt område. Vägarnas bredd, ytbeläggning och skick kan dock 

variera. Denna vägens beskaffenhet är också lämplig den tillåtna hastigheten. 

 

Däremot är de oskyddade trafikanterna utsatta, i synnerhet i kombination med 

tunga transporter som framför allt vintertid utgörs av leverans av bränsleflis. 

Tekniska kontoret kommer att fortsätta arbetet med att försöka tillskapa en gång- 

och cykelväg mellan Emmaboda och Lindås via järnvägspassagen i Knappsmåla. 
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Hastighetsutrustningen placering: 

 
 

Beslutsunderlag 

Återremiss Kommunfullmäktige § 6/2017 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå 

medborgarförslaget gällande hastighetssänkning och fartdämpande port med 

hänvisning till genomförd hastighetsmätning och att vägens beskaffenhet är  

lämplig den tillåtna hastigheten. 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att förslaget är 

beaktat gällande gång-och cykelväg. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå 

medborgarförslaget gällande hastighetssänkning och fartdämpande port med 

hänvisning till genomförd hastighetsmätning och att vägens beskaffenhet är  

lämplig den tillåtna hastigheten. 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att förslaget är 

beaktat gällande gång-och cykelväg. 

_____ 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 
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§ 23   Dnr TFN/2016:64    300  

 

Medborgarförslag – Flytta snarast Boda glasbruks bibliotek  

 

Sammanfattning av ärendet 

Två medborgarförslag om att flytta biblioteket i Boda från nuvarande lokaler i 

gamla skolan till gamla Post- och Bankhuset har inkommit. 

Det går att anpassa lokalerna i gamla skolan för verksamhetens behov till en  

relativt liten kostnad. Om biblioteket istället skulle flytta till hyrda lokaler i gamla 

post- och bankhuset innebär det en betydande kostnadsökning.  Detta ska också 

ställas kontra utnyttjandegrad på lokalerna, öppettider med mera. 

Ärendets beredning 

Bildningsnämndens ordförande, teknik- och fritidsnämndens ordförande samt 

tekniska chefen har tillsammans besökt Boda Bibliotek och diskuterat nödvändiga 

åtgärder för att förbättra verksamheten. Den gemensamma åsikten är att 

funktioner som fungerar bra idag och som finns, ska utnyttjas. Befintlig 

handikapp WC och befintliga entrén behålls med befintlig handikappramp. 

Ytterligare ett rum, nuvarande ”biljardrummet” används till biblioteket och 

öppning görs mellan rummen. För att öka säkerheten monteras ny ytterdörr i 

biljardrummet, vilket kommer att utgöra en andra väg ut. Genom en ommöblering 

i befintliga bibliotekslokalen kan översikt skapas över entrédörren. Ommålning 

och ny matta görs i ”biljardrummet”. Exakt utformning av lokalerna görs efter 

samråd mellan berörda verksamheter. Samråd har också skett med EBA som äger 

gamla post- och bankhuset i Boda. Innan en eventuell flytt av biblioteket dit, 

måste viss ombyggnad och renovering ske, bland annat installation av handikapp 

WC. EBA har beräknat hyresnivån för detta hus. 

 

Bakgrund 
Två medborgarförslag från samma förslagsställare har inkommit där förslags-

ställaren anser att biblioteket som ligger i Boda skola ska flyttas till gamla post- 

och bankhuset. Detta skulle enligt förslagsställaren vara mer lättillgängligt, ligga 

mer centralt, vara mer öppet och säkrare för personal och besökare. Lokalerna 

skulle vara större och det skulle finnas tillgång till WiFi. Ärende hos kommun- 

styrelsen är 2016:418 då det kopplats ihop med 2016:159 som avslutas. 

Kommunfullmäktige 2017-02-13 § 2 beslutade att uppdra till teknik-och 

fritidsnämnden och bildningsnämnden att komma in med svar innehållande 

ekonomiska- och verksamhetsmässiga konsekvenser. 

 

Förvaltningens roll 

2016-06-15 § 50 föreslog teknik-och fritidsnämnden kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget med motiveringen att nuvarande 

lokaler kan tillgodose behoven. Detta då tekniska kontoret måste hyra de lokaler 

som medborgarförslaget avser och det innebär fördyrade kostnader för teknik- och 

fritidsnämnden. Boda skola fungerar idag som bibliotek ur fastighetssynpunkt. 

Lokalerna är visserligen inte lika centralt belägna som föreslagen lokal men i 

Boda är det gångavstånd till allt. Vad beträffar WiFi, så går det troligen att ordna 

om det är det som saknas.  
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Konsekvensbeskrivning 
Nuvarande lokal för biblioteket finns i Boda Skola. Andra verksamheter inryms i 

huset, vilket innebär att det måste vara i drift och värmas/skötas oavsett om 

biblioteket finns kvar eller inte. Det är alltså ingen besparing att flytta biblioteket 

avseende påverkan i Boda Skola. Tvärtom bör skolan fyllas med så mycket 

verksamhet som möjligt. Vid för liten verksamhet blir kostnaderna orimligt höga 

kontra användningstimmar. Denna princip gäller både egna lokaler och hyrda 

lokaler. 

 

Ekonomiska konsekvenser 

Viss anpassning i Boda skola behövs för att möta verksamhetens krav om  

biblioteket ska vara kvar där. Kostnaden för detta bedöms till cirka 80.000 kronor. 

Om biblioteket ska flytta till hyrda lokaler i gamla post- och bankhuset kommer 

det att innebära en tillkommande hyreskostnad  på cirka 80.000 kronor per år. 

Hyresavtalet kommer att löpa på minst 10 år det vill säga minimikostnad för detta  

alternativ blir 800.000 kronor. Dessutom till kommer elkostnad (luft/luft-

värmepump ), sophämtning och städning utöver hyreskostnaden. 
 

Beslutsunderlag 

Återremiss Kommunfullmäktige § 2/2017 

Tjänsteskrivelse 

____ 

Tekniska kontoret föreslå teknik-och fritidsnämnden besluta 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att biblioteket  

behålles i gamla Boda Skola, då detta är det mest ekonomiskt fördelaktiga. 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att Tekniska kontoret  

får i uppdrag att tillsammans med Bildningsförvaltningen utforma det slutgiltiga 

ombyggnadsbehovet för Biblioteks verksamhet. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att biblioteket  

behålles i gamla Boda Skola, då detta är det mest ekonomiskt fördelaktiga. 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att Tekniska kontoret  

får i uppdrag att tillsammans med Bildningsförvaltningen utforma det slutgiltiga 

ombyggnadsbehovet för Biblioteks verksamhet. 

____ 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 

Bildningsnämnden 
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§ 24   Dnr TFN/2017:45    812  

 

Motion – Fritidsbanken  

 

Sammanfattning av ärendet 

En motion har inkommit där förslagställarna yrkar att kommunen undersöker 

möjligheten att starta en Fritidsbank och tar del av information som 

Smålandsidrotten kan ge. Fritidsbanken är en organisation som har till syfte att 

sportartiklar som inte används ska skänkas. Dessas artiklar ska sen lånas ut gratis 

till personer som vill prova på olika sporter. Fritidsbanken är som ett bibliotek fast 

med sport- och fritidsartiklar. Fritidsbanken bygger på samverkan mellan olika 

aktörer, där kommunen är en viktig part. Dessutom vänder de sig till förenings-

livet, Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, social verksamhet, skola m.fl. 

Hela verksamheten stöds av Riksidrottsförbundet i form av profilkläder, skyltar, 

marknadsföringsmaterial, webbplats m.m.  

 

Ärendets beredning 

Fritidschef i Emmaboda kommun, Jan Hagström och VD på Möjlighternas Hus 

AB, Jan Bonell har gemensamt arbetat med svar på motionen och förslag till 

beslut. 

 

Förvaltningens roll 

Idén med en Fritidsbank är i grunden bra.  

Tillsammans har vi tittat på aktiva inom Fritidsbankens öppettider:  

Deje, Forshaga kommun har öppet 2 kväller i veckan kl. 16:00 -18:00. 

Skövde 1 kväll i veckan 16:00 – 18:00.  

Möjligheternas Hus AB i Emmaboda har öppet måndagar - torsdagar 10:00 – 

18:00, fredagar 10:00 – 17:00 och lördagar 10:00 – 13:00. 

Verksamhet på Möjligheternas Hus AB säljer sportartiklar efter säsong och 

tillgång till mycket låga priser till exempel: skridskor och skidor cirka 25 -50 

kronor, golfklubba cirka 20 kronor, fotbollskor cirka 30-60 kronor beroende på 

storlek, innebandyklubba cirka 10 kronor.  Hjälmar tillhanda hålls inte på grund 

av säkerhetsrisk, då det kan finnas dolda sprickor.  

De har avtal med Emmaboda kommun gällande 48 platser samt avtal med 

Arbetsförmedlingen Emmaboda/Nybro om praktikplatser. 

 

Skolan lånar ut t.ex. skridskor, hjälm och klubba till elever som inte har egna.  

Hos Majblommekommittén går det att söka bidrag till inköp för de som inte har 

ekonomisk möjlighet. 

Jan Hagström har varit i kontakt med Filip Rosqvist på Smålandsidrotten. Frågan 

om fritidsbank kommer att lyftas på ett föreningsmöte den 11 april tillsammans 

föreningar och Smålandsidrotten under våren för att se om någon förening är 

intresserad av att starta en Fritidsbank. Om inte någon förening är intresserad 

anser vi att Möjligheternas Hus ABs verksamhet, att skolan lånar ut och möjlighet 

att söka bidrag hos majblommekommittén täcker det behovet som finns. Är det 

någon förening som ställer sig positiv får vi lyfta frågan igen i teknik-och 

fritidsnämnden. 
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____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen 

med hänvisning till Möjligheternas Hus AB:s väl fungerande verksamhet. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen 

med hänvisning till Möjligheternas Hus AB:s väl fungerande verksamhet. 

____ 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 

Möjligheternas Hus AB 
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§ 25  Dnr TFN/2017.1    300 

 

Anmälan meddelanden 

 
Kommunfullmäktige 2017-02-13/ § 4 - Besvarande av medborgarförslag – Om- 

tillbyggnad av bibliotek i Emmaboda. Dnr 2016.63 

 

Kommunfullmäktige 2017-02-13/ § 8 - Besvarande av motion - Minskning av 

matsvinnet i kommunens skolor. Dnr 2016.32 

 

Kommunfullmäktige 2017-02-13/ § 9 - Besvarande av motion – Utegym i hela 

kommunen. Dnr 2016.61 

 

Kommunfullmäktige 2017-02-13/ § 11 - Besvarande av motion – Underlätta för 

byggandet av solceller. Dnr 2016.59 

 

Kommunfullmäktige 2017-02-13/ § 12 – Handlingsplan mot hot och våld.  

Dnr 2016.103 

 

Kommunfullmäktige 2017-02-13/ § 16 – Renovering av Bussamåla HVB – hem. 

Dnr 2017.1 

 

Kommunstyrelsen 2017-02-21/ § 34 Redovisning av Revisionsrapport - 

Granskning av kommunens uppsiktsplikt. Dnr. 2017.1 

 

Statistik Emmaboda bad- och träningscenter 2016. Dnr.2017.1 

 

Eurofins provresultat bassängbad 2017-02-21. Dnr. 2017.1 

 

Hållbar hälsa och miljö protokoll  2017-02-14. Dnr. 2017.1 

 

Information från Smålandsidrotten gällande LOK-stöd 2016. Dnr. 2017.1 

 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att med kännedom lägga meddelandena till protokollet. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att med kännedom lägga meddelandena till protokollet. 

____ 
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§ 26  Dnr TFN/2017.4    002 

 

Anmälan delegationsärenden 

 
Parkeringstillstånd nummer 312 -315 

 

Tillstånd för grävning i gator och vägar, Kraftringen service AB, Långasjö 

samhälle under tiden 2017-03-27-2017-06-30. Dnr. 2017.8 

 

Tillstånd för grävning i gator och vägar, Emmaboda Energi och Miljö AB, runt 

taxitorget i Emmaboda under tiden 2017-03-13-2017-04-30. Dnr. 2017.8 

 

Tillstånd för grävning i gator och vägar, Emmaboda Energi och Miljö AB, Torget, 

Torggatan, Rådhusgatan i Emmaboda under tiden 2017-04-03-2017-05-07.  

Dnr. 2017.8 

 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att godkänna redovisningen av anmälda delegationsbeslut. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att godkänna redovisningen av anmälda delegationsbeslut. 

____ 
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§ 27      

 

Tekniska kontoret informerar 

 
Teknik- och fritidsnämndens möte 2017-05-10 börjar kl. 13.00. 

 
Sven Odlingsson informerar om: 

 Ny tjänsteskrivelse gällande ärendet: Ombyggnation av fem lägenheter till 

två större lägenheter i särskilt boende i Vissefjärda. Dnr.2015:43 

KS §58/2017 beslut om Ombyggnation av fem lägenheter till två större 

lägenheter i särskilt boende i Vissefjärda. Dnr.2015:43  

 Grimmansmålaområdet 

 

Åsa Albertsson informerar om: 

 Bilavtal 

 

Kicki Åkesson informerar om: 

 Genomgång av uppföljningslista och verkställda ärenden:  

Medborgarförslag – Hundbajslatriner Björkvägen - Folketshus i Broakulla - 

KS 2016:266 och TFN 2016:99 är nu avslutat då latrin är på plats. 

 

Medborgarförslag – Om- tillbyggnad av bibliotek i Emmaboda. 

KS 2016:169 och TFN 2016:63 är avslutat. Det ska ingå i åtagande A2:1. 

 

Motion - Minskning av matsvinnet i kommunens skolor - KS 2015:363 och 

TFN 2016:32 är nu avslutat då temavecka planeras varje år och motionen i 

övrigt avslogs. 

 

TFN 2015:44 är avslutat, taxan för bokningsbara bilar är ändrad. 

TFN 2015:52 är avslutat, Auto CNC är klara med ändringen av infarten.  

TFN 2016:103 är avslutat, handlingsplan för hot och våld är antagen. 

TFN 2016:110 är avlutat, bilen är skrotad. 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 

att med kännedom lägga informationen till protokollet. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att med kännedom lägga informationen till protokollet. 

____ 

Beslutet skickas till 

kansliarende@emmaboda.se 
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§ 28      

 

Övrigt  

 
Frågor har kommit gällande vem som står för kostnaderna när det gäller 

kringarbetet vid uppsättning av Staty vid stationsområdet. 

____ 

Tekniska kontoret föreslår teknik- och fritidsnämnden besluta 
att summan som är anslagen till projektet Staty vid stationsområdet bekostar både 

konstverk och kringarbete. 

____ 

Teknik- och fritidsnämnden beslutar 

att summan som är anslagen till projektet Staty vid stationsområdet bekostar både 

konstverk och kringarbete. 

____ 

Beslutet skickas till 

Bildningsförvaltningen, Kulturchef 
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